



communiqué

N°: 153
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

OCTOBER 18, 1982
LE 18 OCTOBRE 1982

OFFICIAL VISIT TO CANADA OF U.S. SECRETARY OF STATE

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, is pleased to announce that Mr. George Shultz, the U.S. Secretary of State, will visit Canada October 24-25. This will be Secretary Shultz's first official bilateral visit abroad as Secretary of State. He was last in Canada on October 2-3 for the meeting of NATO Foreign Ministers at La Sapinière. Discussions will cover a wide variety of bilateral and international issues of mutual concern.

* * *

VISITE OFFICIELLE AU CANADA DU SECRÉTAIRE D'ÉTAT AMÉRICAIN

L'honorable Allan J. MacEachen, Vice-premier ministre et secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures est heureux d'annoncer que Monsieur George Shultz, secrétaire d'Etat américain, effectuera une visite officielle au Canada les 24 et 25 octobre prochain. Cette visite sera la première visite officielle bilatérale à l'étranger qu'effectuera Monsieur Shultz à titre de Secrétaire d'Etat. Il s'est rendu au Canada lors de la Réunion des Ministres des Affaires étrangères de l'OTAN les 2 et 3 octobre dernier à La Sapinière. Les discussions porteront sur une grande variété de questions bilatérales et internationales d'intérêt commun.